
ZAPISNIK 
42. sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba 

25. studenoga 2008. 



 

ZAPISNIK 
42. sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba, 25. listopada 2008. u Staroj gradskoj 

vijećnici, Ulica sv. Ćirila i Metoda 5/I., dvorana "A", s početkom u 9,02 sati 
 
Nazočni gradski zastupnici: Tomislav Babić; Asja Bebić; Davor Bernardić; Danira 

Bilić; Željko Brebrić; Vesna Brezić; mr.sc. Želimir Broz; Dario Čović; Žarko Delač; Igor 
Dragovan; Ivan Friščić; dr.sc. Jasmina Havranek; mr.sc. Tatjana Holjevac; Pero Hrgović; 
dr.sc. Ivo Josipović; Zdravko Juć; Mirjana Keleminec; mr.sc. Josip Kereta; Ljiljana Klašnja; 
dr.sc. Pavel Kobler, dr.stom.; Pero Kovačević; Petar Kuzele; Margareta Mađerić; Vesna 
Majher; Antun Mateš; Jurica Meić; mr.sc. Neven Mimica; Ivica Miočić Stošić; Ivana Mlinar 
Horvat; Joško Morić; dr.sc. Mirando Mrsić, dr.med.; Ivan Obad; Morana Paliković Gruden; 
Ivica Perković; Josip Petrač; Iva Prpić; mr.sc. Berislav Radić, dr.med.; Jozo Radoš; mr.sc. 
Miroslav Rožić; Ladislava Soldat; Ivan Šikić; Luka Šimurina; Dan Špicer; Siniša Šukunda; 
Dragutin Šurbek; Stipe Tojčić; Mišo Zorenić i Mario Zubović, dr.stom. 

 
Nenazočna gradska zastupnica koja je svoj izostanak najavila: mr.sc. Alenka Košiša 

Čičin-Šain.  
 
Nenazočni gradski zastupnici: Boris Mikšić i Davor Šuker. 
 
Drugi nazočni: Milan Bandić - Gradonačelnik Grada Zagreba; Ivo Jelušić - zamjenik 

Gradonačelnika Grada Zagreba; Ljiljana Kuhta Jeličić - zamjenica Gradonačelnika Grada 
Zagreba; Slavko Kojić - član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za financije; 
Davor Jelavić - član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za prostorno 
uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i promet; Sonja 
Kostić - članica Gradskog poglavarstva za područje uprave; mr.sc. Ladislav Prežigalo - član 
Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za gospodarstvo; Duško Ljuština - član 
Gradskog poglavarstva za područje obrazovanja, kulture i športa; Stjepan Stublić - član 
Gradskog poglavarstva za područje poljoprivrede i šumarstva; Greta Augustinović Pavičić - 
tajnica Gradske skupštine Grada Zagreba; Vidoje Bulum - tajnik Gradskog poglavarstva 
Grada Zagreba; Predrag Fleš - zamjenik tajnika Gradske skupštine Grada Zagreba; Ivo Čović 
- predsjednik Uprave Zagrebačkog holdinga d.o.o.; Marijan Maras - pročelnik Ureda 
gradonačelnika; mr.sc. Mirko Herak - pročelnik Gradskog kontrolnog ureda; Jadranka Veselić 
Bruvo - pročelnica Gradskog ureda za strategijsko planiranje i razvoj Grada; Zoran Nevistić - 
pročelnik Službe za mjesnu samoupravu; Krešimir Ladešić - pročelnik Gradskog ureda za 
opću upravu; Ninoslava Zeković - pročelnica Gradskog ureda za imovinsko-pravne poslove i 
imovinu Grada; Jelena Pavičić Vukičević - pročelnica Gradskog ureda za obrazovanje, 
kulturu i šport; Emil Tuk - pročelnik Gradskog ureda za poljoprivredu i šumarstvo; Nevenka 
Krznarić - pročelnica Gradskog ureda za katastar i geodetske poslove; Doris Kažimir - 
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pročelnica Gradskog zavoda za zaštitu spomenika kulture i prirode; mr.sc. Pavle Kalinić - 
pročelnik Ureda za upravljanje u hitnim situacijama; Marija Čikeš - pomoćnica pročelnika 
Gradskog ureda za financije; Višnja Fortuna - zamjenica pročelnika Gradskog ureda za 
zdravstvo, rad, socijalnu zaštitu i branitelje; Božidar Merlin i Anica Tavra - zamjenici 
pročelnika Gradskog ureda za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, 
graditeljstvo, komunalne poslove i promet; Vesna Lubin, Grgo Luburić i Gordan Hanžek - 
pomoćnici pročelnika Gradskog ureda za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, 
graditeljstvo, komunalne poslove i promet; Boško Lozica - zamjenik pročelnika Gradskog 
ureda za obrazovanje, kulturu i šport; Sanja Kumpar - predsjednica Vijeća Gradske četvrti 
Donji grad; dr.sc. Anđelko Šućur - predsjednik Vijeća Gradske četvrti Gornji grad - 
Medveščak; Ivan Bare - predsjednik Vijeća Gradske četvrti Trnje; Hrvoje Ozmec - 
predsjednik Vijeća Gradske četvrti Trešnjevka - sjever; Saša Molan - predsjednik Vijeća 
Gradske četvrti Trešnjevka - jug; Ivan Kozolić - predsjednik Vijeća Gradske četvrti Donja 
Dubrava; Mario Jelić - predsjednik Vijeća Gradske četvrti Stenjevec; Dragutin Lacković - 
potpredsjednik Vijeća Gradske četvrti Novi Zagreb - istok; Andreja Kralj - predsjednica 
Vijeća Gradske četvrti Podsused - Vrapče; Drago Topolovec - predsjednik Vijeća Gradske 
četvrti Podsljeme; Josipa Gazibara - predsjednica Povjerenstva  za zaštitu prava pacijenata, 
Stjepan Hanžić - član Povjerenstva  za zaštitu prava pacijenata Povjerenstva  za zaštitu prava 
pacijenata; Zagrebački holding d.o.o.: Franjo Žulj - voditelj Podružnice Autobusni kolodvor; 
Ljerka Ćosić - voditeljica Podružnice Gradska groblja; Joško Jakelić - voditelj Podružnice 
Gradsko stambeno-komunalno gospodarstvo; Gordana Pokrajčić - voditeljica Podružnice 
Upravljanje športskim objektima; Stjepan Cerovski - voditelj Podružnice "Vladimir Nazor"; 
Mate Kraljević - voditelj Podružnice Zagrebparking; Zlatko Milanović - voditelj Podružnice 
ZGOS; Igor Toljan - voditelj Podružnice Zrinjevac; Miroslav Brkić - član Uprave APIS IT 
d.o.o.; Miljenko Bartulović - direktor Vodoprivrede Zagreb d.o.o.; Bože Šimleša - zamjenjuje 
voditelja Podružnice AGM; Ante Iličić - zamjenjuje voditelja Podružnice Tržnice Zagreb; 
Danica Lisičar - zamjenjuje voditelja Podružnice Vodoopskrba i odvodnja; Frano Frankić - 
zamjenjuje voditelja Podružnice Zagrebačke ceste; Marina Grgić - zamjenjuje direktora 
Razvojne agencije TPZ d.o.o.; Mirza Šabić - član Vijeća bošnjačke nacionalne manjine; 
Veselin Simović- predsjednik Vijeća crnogorske nacionalne manjine Grada Zagreba; Raško 
Ivanov - Predstavnik bugarske nacionalne manjine; Dominik Šepak - zamjenik predsjednika 
Savjeta mladih Grada Zagreba; Mladen Vlaić - Načelnik Sektora upravnih, inspekcijskih i 
poslova civilne zaštite Policijske uprave zagrebačke; Amelia Tomašević - direktorica 
Turističke zajednice Grada Zagreba i djelatnici Stručne službe Gradske skupštine. 
 

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

utvrđuje da je sjednici nazočno 39 (naknadno je evidentirano 48 gradskih zastupnika) od 
ukupno 51 gradskog zastupnika, pa Gradska skupština može pravovaljano raspravljati i 
odlučivati. 
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Predsjednica izvješćuje da je nenazočnost najavila gradska zastupnica mr.sc. Alenka 
Košiša Čičin-Šain a zakašnjenje je najavilo gradski zastupnik mr.sc. Josip Kereta. 

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

otvara 42. sjednicu. 
 
Obavještava da je gradski zastupnik Antun Mateš 25. studenoga 2008. obavijestio da 

će u Gradskoj skupštini dužnost obavljati kao nezavisni gradski zastupnik, s time da ostaje 
član Kluba gradskih zastupnika HSP-a.  

 
Gradska skupština jednoglasno prihvaća zapisnik 39. sjednice Gradske skupštine 

Grada Zagreba održane 29. listopada 2008. i 40. sjednice Gradske skupštine Grada 
Zagreba održane 30. listopada 2008. 

 
Gradski su zastupnici primili:  
- uz poziv za sjednicu od 12. studenoga 2008. materijal za predložene točke 

dnevnoga reda i rokovnik sjednica radnih tijela za 41. i 42. sjednicu  
- uz dopis dopunske dostave od 17. studenoga 2008. dopune prijedloga dnevnoga 

reda novim točkama 1., 5., 6., 16., 17. i 18., novi prijedlog dnevnoga reda, 
odgovore na pitanja i prijedloge i Pregled postavljenih pitanja i prijedloga gradskih 
zastupnika na 40. sjednici 

- uz dopis dopunske dostave od 21. studenoga 2008. Zaključak Gradskog 
poglavarstva o davanju mišljenja za točku 12., izvješća radnih tijela za točke 2. do 
10., 12., 13., 14. i 18., Prijedlog odluke o osnivanju Partnerskog vijeća Grada 
Zagreba, što ga Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba predlaže da se uvrsti u 
dnevni red po hitnom postupku, Prijedlog zaključka o imenovanju članova 
Povjerenstva za dodjelu Stipendije Grada Zagreba, što ga Odbor za izbor i 
imenovanja predlaže da se uvrsti u dnevni red po hitnom postupku, Prijedlog 
zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog odluke o imenovanju članova 
Upravnog vijeća Centra za rehabilitaciju Silver, što ga Odbor za izbor i 
imenovanja predlaže da se uvrsti u dnevni red po hitnom postupku, zapisnik 39. 
sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba održane 29. listopada 2008., zapisnik 
40. sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba održane 30. listopada 2008., jedan 
odgovor na pitanje, novi pregled postavljenih pitanja i prijedloga gradskih 
zastupnika na 40. sjednici te primljenih odgovora te novi pregled dostavljenih 
materijala za 42. sjednicu Gradske skupštine Grada Zagreba  

- uz dopis dopunske dostave od 25. studenoga 2008. izvješća radnih tijela za točke 
2., 3., 4. i 7., odgovore na pitanja i prijedloge i novi pregled dostavljenih materijala 
za 42. sjednicu 
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Gospođa Jadranka Veselić Bruvo, pročelnica Gradskog ureda za strategijsko 
planiranje i razvoj Grada obrazlaže opravdanost hitnosti za Prijedlog odluke o osnivanju 
Partnerskog vijeća Grada Zagreba. 

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

konstatira da gradski zastupnici smatraju da nije potrebno usmeno obrazlagati opravdanost 
hitnosti za Prijedlog zaključka o imenovanju članova Povjerenstva za dodjelu Stipendije 
Grada Zagreba i za Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog odluke o 
imenovanju članova Upravnog vijeća Centra za rehabilitaciju Silver. 

 
Gospođa Danira Bilić u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a i HSLS-a traži da se 

Prijedlog zaključka o prihvaćanju obavljanja komunalne djelatnosti odlaganja komunalnog 
otpada za Grad Samobor i Grad Svetu Nedelju i određivanje naknade za korištenje građevine 
za zbrinjavanje otpada povuče iz dnevnog reda jer Vijeće Gradske četvrti Novi Zagreb - istok 
nije dalo mišljenje o Prijedlogu, sukladno članku 89. Statuta Grada Zagreba. 
 

Gradska skupština jednoglasno prihvaća opravdanost hitnosti za Prijedlog odluke o 
osnivanju Partnerskog vijeća Grada Zagreba. 

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

predlaže da prihvaćena dopuna bude nova točka 6. prijedloga dnevnog reda te da dosadašnje 
točke 6. - 14. postaju točke 7. - 15. 

 
Gradska skupština jednoglasno prihvaća opravdanost hitnosti za Prijedlog zaključka o 

imenovanju članova Povjerenstva za dodjelu Stipendije Grada Zagreba. 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

predlaže da prihvaćena dopuna bude nova podtočka d) točke 16. prijedloga dnevnog reda. 
 
Gradska skupština jednoglasno prihvaća opravdanost hitnosti za Prijedlog zaključka o 

prethodnoj suglasnosti na Prijedlog odluke o imenovanju članova Upravnog vijeća Centra za 
rehabilitaciju Silver. 

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

predlaže da prihvaćena dopuna bude nova točka 21. prijedloga dnevnog reda. 
 
Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić, u ime predlagatelja, povlači 

Prijedlog zaključka o prihvaćanju obavljanja komunalne djelatnosti odlaganja komunalnog 
otpada za Grad Samobor i Grad Svetu Nedelju i određivanje naknade za korištenje građevine 
za zbrinjavanje otpada (točka 9). 
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Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
konstatira da se s tim u vezi mijenja redoslijed predloženih točaka, pa točke od 10. do 21. 
postaju točke od 9. do 20. 

 
Gradska skupština jednoglasno prihvaća dnevni red s prihvaćenim dopunama. 

 
DNEVNI RED 

 
1. Prijedlog zaključka o primanju na znanje ostavke potpredsjednika Gradske 

skupštine Grada Zagreba 
Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

 
2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Zagreba za 2008. te 

prijedlozi izmjena i dopuna: 
- Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i naobrazbi te skrbi o djeci 

predškolske dobi Grada Zagreba za 2008. 
- Programa javnih potreba učeničkog i studentskog standarda, te sredstava za 

pomoć djeci zagrebačkih branitelja poginulih ili nestalih u Domovinskom 
ratu za 2008.  

- Programa javnih potreba u osnovnom školstvu Grada Zagreba za 2008.  
- Programa javnih potreba u srednjem školstvu Grada Zagreba za 2008.  
- Programa javnih potreba u kulturi Grada Zagreba za 2008. 
- Programa radova kapitalnih ulaganja u objekte društvenih djelatnosti u 

Gradu Zagrebu u 2008. 
- Programa radova u djelatnosti gospodarenja vodama, prometa i komunalnog 

gospodarstva u 2008. 
Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba  

 
3. Prijedlog Proračuna Grada Zagreba za 2009. 

Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Zagreba za 2009.  
Prijedlog projekcije Proračuna Grada Zagreba za razdoblje 2010. - 2011, te 
prijedlozi programa po djelatnostima: 
- Prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju i naobrazbi te 

skrbi o djeci predškolske dobi Grada Zagreba za 2009. 
- Prijedlog programa javnih potreba u osnovnom školstvu Grada Zagreba za 

2009.  
- Prijedlog programa javnih potreba u srednjem školstvu Grada Zagreba za 

2009.  
- Prijedlog programa javnih potreba učeničkog i studentskog standarda, te 

sredstava za pomoć djeci zagrebačkih branitelja poginulih ili nestalih u 
Domovinskom ratu za 2009.  

- Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Zagreba za 2009. 
- Prijedlog programa javnih potreba u športu Grada Zagreba za 2009. 
- Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Zagreba za 

2009. 
- Prijedlog programa promicanja zdravlja i prevencije bolesti od interesa za 

Grad Zagreb za 2009. 
- Program socijalnog i humanitarnog značenja za unapređivanje kvalitete 

života osoba s invaliditetom za 2009. 
- Prijedlog programa socijalnog značenja za 2009. 
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- Prijedlog programa socijalnog i humanitarnog značenja za branitelje iz 
Domovinskog rata i njihove obitelji, borce II. svjetskog rata i civilne invalide 
rata za 2009. 

- Prijedlog programa radova kapitalnih ulaganja u objekte društvenih 
djelatnosti u Gradu Zagrebu u 2009. 

- Prijedlog programa radova u djelatnosti gospodarenja vodama, prometa i 
komunalnog gospodarstva u Gradu Zagrebu za 2009. 

 prvo čitanje - prethodna rasprava 
Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo 

 
4. a)  Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Grada Zagreba u 2008. 
b) Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture 

na području Grada Zagreba u 2008. 
Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba 

 
5. Izvješće o stanju imovine Grada Zagreba 2005.-2007. 

Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba 
 

6. Prijedlog odluke o osnivanju Partnerskog vijeća Grada Zagreba 
Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba 
 

7. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Ugovora o osnivanju Zagrebačkog centra za 
nezavisnu kulturu i mlade 
Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba 
 

8. Prijedlog zaključka o pristupanju Grada Zagreba udruzi "Énergie-Citeś" 
Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba  

 
9. Prijedlog zaključka o izmjenama Zaključka o privatizaciji Trgovačkog društva 

Vodoprivreda Zagreb d.d. 
Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba  

 
10. Prijedlog odluke o proširivanju djelatnosti Doma zdravlja željezničara 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba 
 
11. Izvješća o radu radnih tijela Gradske skupštine za razdoblje od 1. listopada 2007. 

do 1. listopada 2008. s prijedlozima zaključaka o prihvaćanju izvješća o radu, i 
to: 
- Mandatnog povjerenstva 
- Odbora za izbor i imenovanja  
- Odbora za Statut, Poslovnik i propise  
- Odbora za imenovanje naselja, ulica i trgova  
- Odbora za gospodarski razvoj  
- Odbora za financije  
- Odbora za komunalno gospodarstvo  
- Odbora za prostorno uređenje  
- Odbora za zaštitu okoliša  
- Odbora za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu  
- Odbora za zdravstvo  
- Odbora za socijalnu skrb  
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- Odbora za obrazovanje i šport  
- Odbora za kulturu  
- Odbora za mladež  
- Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju  
- Odbora za mjesnu samoupravu  
- Odbora za predstavke i pritužbe  
- Odbora za nacionalne manjine  
- Odbora Gradske skupštine Grada Zagreba za javna priznanja  
- Povjerenstva za ravnopravnost spolova  
- Povjerenstva za Grada Zagreba za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 
- Povjerenstva za spomenike, spomen-ploče i slične predmete 
- Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata 
- Eko-stožera Grada Zagreba  
- Izvješće o stanju ljudskih prava na području Grada Zagreba i informacija o 

aktivnostima Gradske koordinacije za ljudska prava  
Predlagatelji: Radna tijela 

 
12. Prijedlog zaključka o izradi i donošenju provedbenog akcijskog plana za 

preveniranje, suzbijanje, otkrivanje i borbu protiv korupcije u Gradu Zagrebu 
Predlagatelj: Gradski zastupnik Pero Kovačević 

 
13. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnatelja Centra za kulturu "Trešnjevka" 

Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 
 

14. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnatelja Kulturnog centra "Peščenica" 
Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

 
15. a) Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za gospodarski 

razvoj 
b) Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za predstavke i 

pritužbe 
c) Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju člana Povjerenstva za 

ravnopravnost spolova 
d) Prijedlog zaključka o imenovanju članova Povjerenstva za dodjelu Stipendije 

Grada Zagreba 
Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 
 

16. Prijedlog zaključka o imenovanju predsjednice i članova/članica Službeničkog 
suda u Gradu Zagrebu 
Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba 
 

17. Prijedlog zaključka o imenovanju ulice i puta 
Predlagatelj: Odbor za imenovanje naselja, ulica i trgova 
 

18.  Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta II. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta V. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta VII. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta X. Gimnazije 
"Ivan Supek" 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XVI. gimnazije 



 8 

Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Klasične 
gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta I. tehničke 
škole Tesla 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Prve 
ekonomske škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Hotelijersko - 
turističke škole u Zagrebu 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Upravne i 
birotehničke škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Željezničke 
tehničke škole u Zagrebu 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole 
primijenjene umjetnosti i dizajna 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbene škole 
Vatroslava Lisinskog 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole 
suvremenog plesa Ane Maletić 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbene škole 
Pavla Markovca 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Birotehnike 
Centra za dopisno obrazovanje 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Ivana Mažuranića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Ante Brune Bušića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Doma učenika 
srednjih škola Antun Gustav Matoš 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma "Hrvatski učiteljski konvikt" 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Gornjogradske 
gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Gimnazije 
Tituša Brezovačkog 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XVIII. 
gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Zdravstvenog 
učilišta 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za 
medicinske sestre Mlinarska 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbenog 
učilišta Elly Bašić 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbene škole 
Blagoja Berse 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za 
klasični balet 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Marije Jambrišak 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XI. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Strojarske 
tehničke škole Fausta Vrančića 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Prirodoslovne 
škole Vladimira Preloga 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Industrijske 
strojarske škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Franje Bučara 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Luke Botića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XV. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Treće 
ekonomske škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Trgovačke 
škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma "Dora Pejačević" 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta III. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Tehničke škole 
Ruđera Boškovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Poštanske i 
telekomunikacijske škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za 
cestovni promet 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Grafičke škole 
u Zagrebu 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbene škole 
Zlatka Balokovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Maksimir 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta I. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta IV. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XIII. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Graditeljske 
tehničke škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Geodetske 
tehničke škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Obrtničke i 
industrijske graditeljske škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Ugostiteljsko - 
turističkog učilišta 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma graditeljskih struka 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta IX. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Strojarske 
tehničke škole Frana Bošnjakovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta 
Elektrotehničke škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Druge 
ekonomske škole 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Drvodjeljske 
škole Zagreb 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta 
Elektrostrojarske obrtničke škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Obrtničke 
škole za osobne usluge 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Srednje škole - 
Centra za odgoj i obrazovanje  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Selska 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Športske 
gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za tekstil, 
kožu i dizajn 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za 
montažu instalacija i metalnih konstrukcija 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za 
primalje 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za 
medicinske sestre Vinogradska 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XII. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Poljoprivredne 
škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Veterinarske 
škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Prehrambeno - 
tehnološke škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Tina Ujevića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Gimnazije 
Lucijana Vranjanina 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za 
medicinske sestre Vrapče 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Srednje škole 
Sesvete 
Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 
 

19. Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju člana Upravnog vijeća Centra za 
kulturu i obrazovanje "Zagreb" 
Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

 
20. Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog odluke o imenovanju 

članova Upravnog vijeća Centra za rehabilitaciju Silver 
Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

 
Gradskim zastupnicima podijeljen je prihvaćeni dnevni red. 
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Pitanja i prijedlozi 
 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac  
obavještava gradske zastupnika da, sukladno članku 149. Poslovnika, na sjednici Gradske 
skupštine pitanja postavljaju i daju prijedloge usmeno i u pisanom obliku. Vrijeme za 
postavljanje pitanja i davanje prijedloga je uobičajenih sat i pol, a oni zastupnici koji ne stignu 
podnijeti pitanje i dati prijedlog mogu to učiniti u pisanom obliku, a pomoći će im Stručna 
služba. Za postavljanje pitanja i davanje prijedloga prijavilo se 14 zastupnika. 
 

Gospodin Joško Morić pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana Bandića 
kako će se recesija i s njom povezana globalna financijska kriza odraziti na stanje u Zagrebu 
te ima li scenarij za ublažavanje njihovih posljedica. 

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara da situacija nije 
alarmantna. Nije čovjek koji će na prvi mig reagirati panično ili paranoidno. Ne vidi razloge 
za nikakvu paniku. Gradska se uprava ponaša domaćinski svih ovih osam godina. Razvojna 
komponenta Proračuna za 2009. je odgovor na pitanje. Iza Nove godine iznijet će svoje 
prijedloge koji se tiču ne samo Zagreba već i generalno, jer se gradonačelniku Grada Zagreba 
pogled ne treba zaustaviti na obroncima Zagrebačke gore.  
 

Gospodin Pero Kovačević ima prijedlog i pitanje. Predlaže Gradonačelniku Grada 
Zagreba gospodinu Milanu Bandiću, u ime Udruge pravnika Vukovar 1991. čiji je član i 
dopredsjednik, da nova Sveučilišna bolnica u Blatu dobije ime Jurja Njavre, dr.med. legende 
Vukovara i legende Domovinskog rata, čovjeka koji je svojim ponašanjem i djelom dao 
častan doprinos Domovinskom ratu i izgradnji Hrvatske nakon rata. 

Pita gospodina Zvonimira Šostara, dr.med., člana Gradskog poglavarstva i pročelnika 
Gradskog ureda za zdravstvo, rad, socijalnu zaštitu i branitelje može li se pomoći športašu 
Rudiju Haliloviću da mu se nabavi odgovarajuća proteza za stopalo, kako bi se mogao i dalje 
baviti športom.  Također ga moli da primi njegovu obitelj.  

 Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić smatra da će gospodin 
Zvonimir Šostar, dr.med., član Gradskog poglavarstva i pročelnika Gradskog ureda za 
zdravstvo, rad, socijalnu zaštitu i branitelje, učiniti sve da se pomogne športašu Rudiju 
Haliloviću.  

Na prijedlog  u vezi budućom Sveučilišnom bolnicom u Blatu, odgovara da je to sada 
ruina a ne bolnica. Prijedlog je dobar ali se treba o tome dogovoriti i s Vladom Republike 
Hrvatske, jer su dogovorili da idu zajedno u projekt dovršetka bolnice. Bilo bi neukusno dati 
tom zdanju, Alkatrazu na jugozapadnom dijelu grada ime Jurja Njavre. Podržava da se to 
uputi u proceduru koja će biti sastavni dio budućeg rada. Osnovali su povjerenstvo na čelu s 
gospodinom Hebrangom i gospodinom Šostarom, koji mu je zamjenik te formirali trgovačko 
društvo u vezi s dovršetkom Sveučilišne bolnice.  
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Gospođa Ivana Mlinar Horvat pita gospodina Davora Jelavića, člana Gradskog 

poglavarstva i pročelnika Gradskog ureda za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju 
Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i promet u vezi s time što je gradski komunalni redar 
za dimnjačarske poslove osnovao Hrvatsku stručnu udrugu za sanaciju dimnjaka, koja je svim  
dimnjačarskim obrtima u Zagrebu poslala pozive za učlanjenje koje ovisno o broju zaposlenih 
stoji od 10 do 40 tisuća kuna. Smatra da se radi o povredi službene dužnosti po članku 46. 
Zakona o službenicima i namještenicima u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi jer 
se radi o obavljanju djelatnosti koja je u suprotnosti s poslovima radnog mjesta ili bez 
prethodnog odobrenja pročelnika upravnog tijela, odnosno općinskog načelnika, 
gradonačelnika ili župana. 

Ima li saznanja o osnivanju spomenute udruge i o visokim članarinama da bi udruga 
između ostalog organizirala okrugle stolove, seminare, kolokvije i savjetovanja. Pita može li 
se to organizirati u okviru Gradskog ureda ili Udruženja obrtnika Grada Zagreba. 

Predlaže gospodinu Ivanu Toliću, voditelju Podružnice ZET-a, u ime vlasnika stanova  
koji žive na velikom tramvajskom križanju Vlaške i Draškovićeve, koji tvrde da je situacija na 
tom križanju iz mjeseca u mjesec sve gora, pucaju im zidovi, ruše se  stvari u stanovima pa 
mole da se saniraju tramvajske tračnice na cijelom križanju. 

Gospodin Davor Jelavić, član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i 
promet odgovara da su prije tri tjedna saznali da je gradski komunalni redar gospodin Metzner 
osnovao Udrugu. Radi li se o sukobu interesa upitali su Središnji državni ured za upravu. 
Informaciju o pokušaju nametanja visoke cijene sanacije dimnjaka dobio je od građana. Ako 
se radi o sukobu interesa ta osoba ne može obavljati poslove komunalnog redara. 
 

Gospođa Margareta Mađerić najprije navodi da gradonačelnik u javnosti ostavlja 
dojam kao osoba koja posebno skrbi o socijalno osjetljivim skupinama sugrađana iako se njoj 
čini da je stvarno drukčije, jer se štiti nezakonito posjedovanje nekretnina u vlasništvu Grada 
Zagreba na štetu Zagrepčana s najnižim imovinskim statusom. U Zagrebu postoji oko 2200 
bespravno useljenih korisnika gradskih stanova a na listi prvenstva onih koji čekaju dodjelu 
stana otprilike ih ima 1900. Smatra da bi se već samo dosljednim provođenjem pozitivnih 
propisa Republike Hrvatske riješili egzistencijalni problemi onih koji su najpotrebniji. Iako 
Gradonačelnik godinama najavljuje rješavanje tog pitanja do danas se nije na žalost ništa 
učinilo. Pita kada će se napokon početi provoditi zakoni i spriječiti nelegalno korištenje 
nekretnina. 

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić komentira izjavu gradske 
zastupnice o dojmu koji se o njemu stiče u javnosti. Na sreću on je u praksi solidaran i 
socijalno osjetljiv. Navodi da je 2000. naslijedio neke stvari. Do danas nisu uspjeli podvući 
crtu i ono čime ne znaju upravljati staviti na tržište. Loši su gospodari gradske imovine, i oni 



 13 

prije njega i on poslije njih. Uvjeren je da će se već u prvoj polovici iduće godine krenuti u 
prodaju gradskih stanova, pa i onih o kojima govori gradska zastupnica. Nije jednostavno bilo 
koga iseliti iz stana, to traje jako dugo. Onda se još doda i socijalna komponenta, pa su u 
stanovima i oni koji su ginuli za Hrvatsku, branitelji i policajci. Dok je on gradonačelnik ni 
jedan branitelj ni policajac neće biti izbačen iz gradskog stana. S Vladom Republike Hrvatske 
uredit će pitanja imovine kako bi ti ljudi došli do krova nad glavom a ne da moraju čekati 
kada će im poštar donijeti rješenje o iseljenju.  
Odluku o prodaji gradskih stanova donijela je Gradska skupština Grada Zagreba prije 11 
mjeseci. Od tada traju intenzivne pripreme da se pristupi tom poslu o čemu će biti riječi u 
Izvješću o upravljanju imovinom. Ne krše zakon, jer ga nisu kršili ni oni prije njega, ali da se 
malo bolje upravljalo i prije, pa i sada, bilo bi bolje. Bolje će upravljati ljudi koji će doći do 
vlasništva nad nekretninama kupnjom na tržištu. Na listi za dodjelu stanova je oko 1600, a ne 
1900 ljudi. Pola njih će dobiti stan u prva četiri mjeseca iduće godine, jer će podijeliti prvi 
puta u povijesti 700 stanova najugroženijem dijelu Zagrepčana. U Gradskom poglavarstvu su 
osnovali Povjerenstvo za reviziju liste od tih 1600 ljudi, onih koji se u utakmici rada i kapitala 
nisu snašli, našli su se na margini.  Njegova je inicijativa i imperativ da se napravi revizija 
socijalne liste reda prvenstva za dodjelu stanova, kako se na listu ne bi prošvercao netko tko 
ima Mercedes. Kada krene prodaja u skladu s odlukom o prodaji gradskih stanova nešto će se 
uprihodovati u gradsku blagajnu.  

Gospođa Margareta Mađerić traži daljnja objašnjenja. Smatra da se Gradonačelnik 
prema gradskim nekretninama treba odnositi kao dobar gospodarstvenik i trebaju se početi 
provoditi zakoni a ne da ih se krši.  

Na pitanje gradskog zastupnika Gradonačelnik je 2006. odgovorio da će se objaviti na 
internetskim stranicama Grada Zagreba popis korisnika gradskih stanova i poslovnih prostora. 
Dio korisnika gradskih stanova je objavljen, ali korisnici poslovnih prostora nisu objavljeni.  

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić u dopuni odgovora izjavljuje da 
su jučer svi podaci stavljeni na Internet. Ne zna zašto nije dosad objavljeno. Potvrđuje da je 
najavljivao i bori se da se donesu odluke o prodaji poslovnog prostora i stanova. Nakon 
donošenja tih odluka prije 11 i pol mjeseci rekao je da će se za šest do osam mjeseci početi 
prodavati prvi stanovi. 

Međutim, ne može se prodavati zrak. Sve ono što se 40 godina smatralo društvenim 
vlasništvom, sve ono što se ovih 18 godina u neodgovornom ponašanju upravljanja gradskom 
imovinom taložilo zateklo ga je. Rekao je da se mora podvući crta. Međutim, tijek rješavanja 
imovinsko-pravnih poslova je razlog zašto to nisu počeli raditi prekjučer i jučer već će raditi 
na proljeće iduće godine. Mogao bi poentirati kada bi napravio ovo što mu savjetuje gradska 
zastupnica. Pa tko ne bi uzeo i prodao stanove, uzeo lovu i napravio novi projekt, dva nova 
mosta, žičaru, rotor na Jankomiru gdje se ubijaju ljudi svaki dan, spojio Branimirovu, 
Sveučilišnu aleju, proširio Slavonsku aveniju, spojio Radničku, napravio projekte da se 
građani dive. 
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Jedva čekaju da gospođa Ninoslava Zeković sa svojim uredom u Gruntovnici i na 
Trgovačkom sudu, gdje rade i po 16 sati dnevno, dovrši posao kako bi se konačno stekli uvjet 
da se može nešto napraviti. Grad ne može prodavati ono što nije u njegovom vlasništvu. To 
neće nitko kupiti, ali ljudi mogu stanovati u gradskom vlasništvu, jer je kod nas bitniji onaj 
koji je u posjedu nego onaj tko je vlasnik. Na to se uključi i socijalni moment, bolest, djeca. 
Rekao je da se branitelje neće deložirati iz stanova dok je on Gradonačelnik, jer država mora 
osigurati krov nad glavom onima koji su se borili za Hrvatsku. To je njegovo diskreciono 
pravo. Sve ostalo je pitanje vremena. 

Točno je da nisu napravili ono što su trebali, ali  su napravili dio poslova i na proljeće 
iduće godine počet će se s prodajom nekretnina u vlasništvu Grada. 

 
Gospođa Asja Bebić pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana Bandića o 

navodnoj aferi u vezi s drvenim paviljonom na Tuškancu koji je koštao Grad Zagreb oko 2 
milijuna kuna. Navodno je na natječaju posao dobila tvrtka koja nema licencu. Budući da je 
taj paviljon kulturno dobro tvrtka za taj posao treba imati licencu. Zanima ju tekst natječaja i 
uvjeta koji su bili postavljeni. Je li reagirao Kontrolni ured? Na koji je način Gradonačelnik 
povezan s vlasnikom te tvrtke koja je radila i famozne ZET-ove kioske. Ima li itko šanse u 
ovom Gradu dobiti posao a da nije s Gradonačelnikom povezan bilo rođački, kumski ili 
prijateljski. 

Predlaže Gradonačelniku Grada Zagreba gospodinu Milanu Bandiću da joj napokon 
odgovori što je s Gradskom kavanom. Kada će opet biti napisan natječaj s obzirom na to da je 
zakupac dosad plaćao kunu za najam. 

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara da je ovaj tjedan 
trebao biti ponovno raspisan natječaj za Gradsku kavanu, jer su se ispunili uvjeti da se ponovo 
izradi tender i raspiše natječaj. Želi da se to okonča čim prije, ali u skladu sa zakonom. Dok je 
on gradonačelnik poslovi će se dodjeljivati putem natječaja. Ima 109 kumova dosad. Nije ni u 
kakvom srodstvu sa spomenutim gospodinom. Uskoro će biti 110 puta kum Hančinom djetetu 
koja ih ima 17-ero. Od njih 109, 96 ima sedmero ili više djece. Dok bude gradonačelnik dotad 
će ga više zvati na kumstva a kada ne bude manje. To prihvaća kao svoju obvezu jer se 
kumstvo ne odbija.  

Na pitanje u vezi s Kontrolnim uredom, odgovara da pročelnik Ureda gospodin mr.sc. 
Mirko Herak reagira samoinicijativno ili na njegov zahtjev na napise u medijima o škakljivim 
poslovima i novcima poreznih obveznika Grada Zagreba. 

Gospođa Asja Bebić traži daljnja objašnjenja, jer je pitala kako je mogla tvrtka bez 
licence dobiti posao vrijedan 2 milijuna za radove na paviljonu na Tuškancu. Traži 
specifikaciju svih troškova za spomenute radove s obzirom na njihovu cijenu i s obzirom da je 
radila još jedna tvrtka 70 m² krova na drvenoj konstrukciji što je koštalo 630 tisuća kuna a 
betonsko postolje, bojanje i uređenje okoliša milijun i 400 tisuća kuna. 



 15 

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić  dopunjuje odgovor i govori 
gradskoj zastupnici da se najveći biznis, pa i familijarni, može napraviti na ekologiji a ne na 
drvenim kućicama i na krovovima. 

Gospodin Davor Jelavić, član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i 
promet dat će gradskoj zastupnici detaljan odgovor u pisanom obliku. Gradonačelnik to ne 
radi, to nije njegovo posao. Gradonačelnik mora voditi računa o zakonitosti, jer je na to 
prisegao i zato će se zalagati. 
  
 Gospođa Vesna Brezić pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana Bandića 
u ime grupe roditelja čija djeca studiraju u Zaprešiću a žive i stanuju u Zagrebu koji moraju 
mjesečno odvajati 200 kuna za pokaznu kartu od granice Zagreba do fakulteta u Zaprešiću 
otprilike 10 km. Ako se radi o istom prijevozniku, odnosno ZET-u pita može li Grad Zagreb 
dogovoriti sa Gradom Zaprešićem da oni ne plaćaju spomenutu kartu. Ima dopis Zagrebačkog 
holdinga, d.o.o, u kojem piše da pravo na besplatnu kartu imaju redovni studenti s 
prebivalištem u Gradu Zagrebu koji studiraju na fakultetima, akademijama, visokim i višim 
školama te drugim visokoškolskim obrazovnim ustanovama s pravom javnosti izvan Grada 
Zagreba na području Republike Hrvatske a upisali su se tekuće školske godine ili su 
apsolventi sa studentskim pravima. Međutim, Poglavarstvo Grada Zaprešića odgovara da u 
interesu studenata i građana Grada Zagreba treba preformulirati Zaključak tako da besplatna 
karta ne vrijedi samo za područje Zagreba, tj. do Podsuseda već i na onim područjima gdje je 
ZET prijevoznik.  

Gospodin Duško Ljuština, član Gradskog poglavarstva za područja obrazovanja, kulture 
i športa govori da je prije mjesec i pol dana riješeno spomenuto pitanje Zaključkom Gradskog 
poglavarstva prema kojem svi studenti iz Zagreba koji studiraju u Zaprešiću i Velikoj Gorici 
imaju besplatan prijevoz, ukoliko koriste ZET. To oni trebaju regulirati u ZET-u. Ukoliko su 
platili godišnju kartu unaprijed dobit će novce natrag. 

Gospođa Vesna Brezić traži daljnje objašnjenje budući da je dobila citirani dopis u 
Gradskom uredu prije skoro mjesec dana a odgovor iz Zaprešića prošli tjedan. 

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić dopunjuje odgovor. Dobro je da 
se s govornice poentira i da se vodi računa o biračima koji su dali povjerenje određenim 
ljudima, ali minimum korektnosti nalaže da se stanje provjeri u resornom uredu ili u 
trgovačkom društvu.   

Skupština trgovačkog društva Zagrebačkog holdinga d.o.o. donijela je zaključak 
prema kojem ista prava imaju studenti i đaci koji se besplatno voze u Gradu Zagrebu i oni koji 
se voze tamo gdje ZET dopire, znači da Zaprešića u konkretnom slučaju. Pita gospodina 
Ivana Tolića je li to provedeno i dobiva njegov potvrdan odgovor.  
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Gospodin Tomislav Babić pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana 
Bandića u vezi s gradnjom nogostupa i javne rasvjete na dijelu Jadranske avenije od 
Sveučilišne bolnice do Lučkog. Rekonstrukcija te avenije je izvršena tako da nema pješačke 
ni biciklističke staze niti nikakvog ugibališta lijevo i desno. Stupovi za rasvjetu postavljeni su 
do mosta odteretnog kanala Odra. S druge strane Hrvatske autoceste imaju rasvjetne stupove 
do mosta. Kada se autom dolazi iz pravca Karlovca ili iz grada ulijeće se u mrak na mostu. Na 
tom su mostu problemi i zbog održavanja. Dio bi trebale održavati Zagrebačke ceste a dio 
Hrvatske autoceste. Neki se dan tamo dogodila nesreća.  

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara da će na Jadranskoj 
aveniji biti postavljena rasvjeta, biciklistička i šetačka staza. Nada se da su radovi započeli. 
Prvenstveno se to radi zbog favoriziranja i poticanja javnog prijevoza pri dolasku na športska 
i kulturna događanja u Areni. Tamo neće biti dovoljno parkirališnih mjesta, pa bi automobili 
mogli zakrčiti cijelo naselje. Posljednjih godinu i pol dana napravljeno je tamo tisuću stanova, 
od kojih su neki i useljeni. Drugi je razlog denivelacija Jadranske avenije. Koridor je obodno 
sa sjeverne strane te avenije ispod podvožnjaka na Areni.  

Vijadukt na odteretnom kanalu je rekonstruiran prije 3, ili 3,5 godine jer je bio dotrajao. 
Ne zna zašto tada nije ugrađena rasvjeta. Treba ju staviti na tih 100 ili 120 metara jer je to 
sada mračni tunel, kao što je bio onaj na ulazu u Ivanju Reku. 

Gospodin Tomislav Babić traži daljnje objašnjenje jer izgleda da se nisu razumjeli u 
vezi s Jadranskom avenijom. Radi se o dijelu Jadranske avenije od dvorane, odnosno od 
križanja za ulaz u Novu bolnicu prema Lučkom. Tamo nema ništa. Tamo je trebalo napraviti 
nogostup i povezati s Blatom, kao što je napravljeno kod  Jankomirskog mosta. Ne može 
prihvatiti odgovor da je to dio autoputa. To je dio autoputa kada se treba napraviti pješačka 
staza a gradska je prometnica kada treba napraviti zaštitni zid od buke.  

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić dopunjuje odgovor. Svatko 
nastupa i gleda  problem iz svog kuta, iz svog dvorišta. To je dobro, ali stanovnici Blata su 
samo tisućiti dio Zagrepčana koji trebaju doći do Arene. Međutim, treba konzultirati struku. 
Na brzoj cesti od 100 ili 120 km na sat ne može se raditi nogostup koji nije izoliran i koji nije 
odvojen od autoputa. Neka se napravi projekt od nadvožnjaka na Remetinečkoj cesti, odnosno 
od trgovačkog centra Plodine preko odteretnog kanala vijadukta do skretanja za Lučko, 
Ljubljanu i Slavonski Brod. Treba još i kupiti zemlju pored, ako nije gradska. Sada je prioritet 
dvorana, pristupne ceste, infrastruktura, hortikultura i ostalo Većina radova će biti gotova 1. 
12. a drugi dio 10. 12.  
 

Gospodin Ivica Perković pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana 
Bandića kada će biti opremljen i stavljen u funkciju prostor mjesne samouprave u Buzinu. 
Zaključkom Gradskog poglavarstva o prostorima mjesne samouprave od 22. prosinca 2005. 
godine određen je prostor na Buzinskoj cesti 20 površine od 138 m2 za potrebe mjesne 
samouprave Gradske četvrti Novi Zagreb-Istok. Taj prostor nije stavljen u funkciju jer nije 
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opremljen namještajem i informatičkom opremom. Sada se za potrebe te mjesne samouprave 
koristi prostor u Buzinskoj cesti 49 koji je u vlasništvu Gradskog ureda za obrazovanje, 
kulturu i šport i uskoro će biti preuređen za vrtić. Stanovnici naselja Buzin tada neće imati 
prostor za djelovanje mnogobrojnih udruga i političkih stranaka, a da ne govori o tome kako 
su uskoro izbori za lokalnu samoupravu. Ako takva situacija ostane i to se ne riješi stanovnici 
Buzina neće imati mjesto na kojem glasovati.  

Prijedlog se odnosi na nogometno igralište i prateće objekte u Otoku u naselju 
Sloboština. To je naselje s više od 8 tisuća stanovnika i veličine je grada. Kada se gradilo 
naselje dio športskog kompleksa nogometnog igrališta Otok uzet je za potrebe stambene 
izgradnje. Danas je situacija puno drukčija jer Osnovna škola ima puno djece, imaju športsko 
društvo i odigravaju utakmice. Nemaju igralište a ni garderobe. Za utakmice koje odigravaju u 
natjecateljskom dijelu koriste terene u Jakuševcu, Buzinu pa i terene Hrvatskog dragovoljca. 
Predlaže da se Sloboštini vrati igralište s pratećim objektima.  

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara da će Gradski ured za 
obrazovanje, kulturu i šport i Podružnica za upravljanje športskim objektima dati pisani 
odgovor na prijedlog u vezi s nogometnim igralištem. Nema razloga da se to igralište ne vrati 
stanovnicima. On se zalaže za to da se gradi više igrališta a manje gledališta. To će se vidjeti i 
u Prijedlogu Proračuna za 2009.  

Drago mu je da je gradski zastupnik postavio pitanje u vezi s prostorima mjesne 
samouprave. Bio je u Buzinu gdje su otvorili novi dio prostora, ali drugi dio još nije u 
funkciji. Do veljače će taj prostor biti opremljen s namještajem i informatikom. 

212 mjesnih odbora će biti realnost nakon izbora treće nedjelje u svibnju i svi će imati 
svoje prostore. Još nije riješen prostor za šest mjesnih odbora i to za po dva u Dubravi i u 
Donjem gradu te po jedan u Sesvetama i Peščenici. Svakih 10 dana održavaju se sastanci 
koordinacije s predsjednicima vijeća gradskih četvrti ili njihovim zamjenicima radi rješavanja 
problema. Mjesne su zajednice nažalost ukinute 1. siječnja 1993. Nakon 16 godina mjesni 
odbori vratiti će se u prostore koje su građani sami gradili.  

 
Gospođa Danira Bilić pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana Bandića 

hoće li se s obzirom na kontinuirani pad cijena goriva u posljednje vrijeme smanjiti cijene 
komunalnih usluga, jer su prilikom njihovog učestalog i višestrukog podizanja glavni 
argumenti bili cijene goriva, odnosno energenata.  

Predlaže Gradonačelniku Grada Zagreba gospodinu Milanu Bandiću da svi zastupnici 
za sljedeću sjednicu Gradske skupštine dobiju izvješće o tome koliko je Grad Zagreb dosad 
povukao sredstava iz programa pretpristupnih fondova Europske Unije, na koje se fondove 
apliciralo, odnosno s kojim programima.  

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara na pitanje o cijenama 
komunalnih usluga. Posljednjih 8, 9 godina nisu dizali njihove cijene, a svaki su se mjesec 
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dizale cijene energenata. Nisu to radili ni u najtežim trenucima dizanja cijena svih energenata 
na svjetskom tržištu.  

Vidjet će se hoće li se moći i koliko spustiti dio cijena komunalnih usluga. Sigurno je da 
neće dodatno posegnuti u džep svojih sugrađana.  

Na prijedlog u vezi s pretpristupnim fondovima odgovara da nema sve u glavi, već 
samo zna da je za 3 milijuna eura potpisao prije mjesec dana u Ljubljani, na povratku iz 
Ankare. Gradonačelnik Ljubljane gospodin Janković uzeo je Zagreb kao ogledni primjer 
grada koji je povukao sredstva iz Europske unije. Većinu sredstava koristiti će Ured gospodin 
Davora Jelavića i ZET. Gradska zastupnica dobit će pisani odgovor i o preostalom dijelu 
sredstava.  

Gospodin Stipe Tojčić ispravlja netočni navod. 
 
Gospođa Danira Bilić ne slaže se s ispravkom netočnog navoda. 
 
Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić dopunjuje odgovor. Kao 

gradonačelnik Grada Zagreba potpisivao je kolektivne ugovore za zaposlene u Zagrebačkom 
holdingu d.o.o. Po onome što je rekao gospodin Stipe Tojčić ispada da su dizali cijene 
komunalnih usluga zato što su ljudima dijelili plaće. To je jedan od razloga a ostali su razlozi 
zbog povećanja cijena energenata. Na žalost moraju donositi i nepopularne odluke. Onaj tko 
je u poziciji i na vlasti donosi takve odluke zbog kojih mu zvižde, a lijepo je donositi odluke 
kojima se plješće.   

Svake godine je za 6 - 7 % porasla cijena troškova života, a inflacija je 3 - 4 %, pa bi 
prema tome svake godine najmanje za toliko trebali povećavati cijene komunalnih usluga. 
Glavni su razlog dakle energenti a onda su plaće itd. Netko treba platiti ono što Grad 
organiziran u svoja trgovačka društva po djelatnostima obavlja za građane. 230 autobusa i 140 
tramvaja netko treba platiti, također i Radničku, Bundek, žičaru na Sljemenu, bazen na 
Sveticama, dva mosta koja su napravili i dva koja su u projektu, presvlačenje asfalta na 600 
km ceste u 6 mjeseci. To je razlog zašto dižu cijene. Mora zaštiti i upravu i politiku ovoga 
grada od kolege Tojčića, jer ispada da je glavni razlog da su dizali cijene zato što su ljudima 
dali plaće. Inače povećanje plaće od 6 do 7% u Holdingu je oko 200 milijuna kuna, a 
Proračun projiciran za iduću godinu je 8 milijardi kuna.  

Danas je prvo čitanje Proračuna. Do drugog čitanja znat će kakve su mjere Vlade 
Republike Hrvatske i onda će vidjeti što učiniti. Do 18. 12. imaju još vremena. Ako bude 
stezanja remena svima, bit će ga i u Gradu. Naglašava da glavni teret ne smiju snositi oni koji 
su kako je rekao premijer neki dan "u banani", oni koji žive od svojih dvije, tri, četiri ili pet 
tisuća kuna ili penzioneri s tisuću i pol kuna i manje. Za njih su se Grad pobrinuo da dobiju 
200, 300 i 400 kuna, no nažalost ne mogu im dati više ali stečena prava im neće dirati.  

 
Gospođa Margareta Mađerić traži i dobiva riječ zbog povrede Poslovnika.  
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Gospođa Morana Paliković Gruden traži i dobiva riječ zbog povrede Poslovnika. 
  
 Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
odgovara na prigovore. 
 

Gospodin Žarko Delač pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana Bandića 
planira li u svom predizbornom programu predložiti da gradske četvrti iz razine mjesne 
dosegnu razinu lokalne samouprave s obzirom da su ustrojene prema Zakonu o Gradu 
Zagrebu i da imaju 50 do 100 tisuća stanovnika a Grad Zagreb ima položaj županije, ali nema 
u svom sastavu druge gradove i općine. Sada će i građani onih gradova koji imaju 3 tisuće 
stanovnika moći izravno birati svoje načelnike općina. Misli da nije logično da pojedine 
gradske četvrti od 80 tisuća stanovnika neće moći izravno birati predsjednike vijeća gradskih 
četvrti. 

Predlaže Podružnici Čistoća da konačno na određenom području Grada uvede 
eksperimentalni program odvojenog skupljanja i odlaganja otpada tj. da uvede suhe vreće što 
bi ujedno bio i znatan prihod i dodatan prihod Čistoće.   

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara na pitanje. Što se tiče 
sljedećih izbora i programa stvari su tu kristalno jasne. Ako građani budu zadovoljni s ovom 
upravom s njim na čelu birat će ga ponovo, a ako ne budu izabrat će nekog drugog. Program 
provodi devetu godinu sa svojim suradnicima.  

Što se tiče decentralizacije Grada Zagreba naglašava da kao gradonačelnik poštuje 
zakon i poštivat će ga i ubuduće. Prema tome, ne može nuditi program i projekt mimo zakona.  

Predsjednicu Gradske skupštine Grada Zagreba i tajnicu Gradske skupštine Grada 
Zagreba, koje izuzetno poštuje, moli da i one poštuje instituciju gradonačelnika. On može, 
ako se to traži od njega, biti manji od malog miša. Ni jednom kada se ovdje na gradonačelnika 
ovdje obrušilo s lažima, objedama i vrijeđanjima nisu reagirale. Gradonačelnik se može javiti 
svaki put sukladno Poslovniku. 

 Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
odgovara da je upravo to htjela reći. 

 Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić govori da on poštuje svakoga 
ponaosob. Zar bi htjeli da ovdje sjedi kao mumija i ne sluša što tko govori. Ako treba on je i 
na to spreman ali neka mu se to kaže. On će to poštivati, neće se uopće javljati, ni na koga se 
neće osvrtati. Mora reagirati na to da se generalna politika ovoga grada i njegov krvavi napor 
koji devet godina prosipa po zagrebačkim ulicama u projektima koje provodi sa svojim timom 
svede na razinu plaća, odnosno na to da je razlog povećanja cijena komunalnih usluga dizanje 
plaća službenicima što nije istina. Gradske su zastupnice tražile da ga predsjednica prekine. 
Pita o čemu bi on trebao govoriti. O razmnožavanju mrava, mušica. Ako treba i o tome će 
nešto govoriti, ali ne može sjediti ovdje kao mumija, slušati uvrede i salve uvreda na svoj 
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račun od kumova, do namještenih natječaja, od diobe poslova itd., svega ostaloga. Rekao je i 
ponavlja s ove govornice, ukoliko je bilo tko u gradskoj upravi bilo što napravio postoje 
institucije sustava a gradski zastupnici neka postupaju u skladu s time prema svakom ali neka 
se čuva dostojanstvo svakoga.  

  Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
odgovara Gradonačelniku Grada Zagreba gospodinu Milanu Bandiću i smatra da ova kritika 
nije trebala biti njoj upućena. 
 

Gospođa Morana Paliković Gruden traži i dobiva riječ zbog povrede Poslovnika. 
 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
odgovara na prigovor. 

 

Gospodin Žarko Delač traži daljnja objašnjenja u vezi s pitanjem hoće li se ubuduće 
gradskim četvrtima dati status lokalne samouprave.  

 Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić najprije govori da je bio 
figurativan kada je rekao da može biti miš. Voli se ponekad i figurativno izražavati da bi 
drugima otvorio oči i uši jer ga ne slušaju, pa se pomalo na svoj način šali da ga poneko čuje. 
Nikad mu nije bila namjera nikoga povrijediti. Ako se to dogodi to može biti samo izuzetak i 
ispričati će se. Nastoji da kao odgovoran čovjek to ne čini.  

Dopunjuje odgovor na pitanje. Prisegao je da će poštivati zakonske propise. Njegova 
kampanja traje tri godine, 11 mjeseci i 28 dana i tako osam i pol godina, pa je i danas radna a 
ne predizborna. Kod njega nema amplituda. Sada kada idu izbori vidjet će se koliko će biti 
kandidata za gradonačelnika, glas po glas, door to door. Početi će kupovati cvijeće po 
tržnicama, obilaziti bakice u staračkim domovima, raditi, graditi ceste, rezati vrpce na 
projektima koji se nikad neće realizirati, bit će svega. To je demokracija, to je dobro. Kule i 
oblake, sve će obećavati. Naročito oni koji nikad ništa neće provoditi mogu obećavati šta 
hoće. U Prijedlogu Proračuna će se danas vidjeti da su sredstva za mjesnu samoupravu u 
Gradu Zagrebu za vijeća gradskih četvrti povećana 66 %, od 3 % na 5 %. To je njegov 
program i program ove uprave ususret izborima na sve četiri razine za: gradonačelnika i  
zamjenike, Gradsku skupštinu, vijeća gradskih četvrti i vijeća mjesnih odbora.  
 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
konstatira da je gospođa Ljiljana Klašnja odustala od postavljanja pitanja.  
 
 Gospodin Petar Kuzele obraća se nazočnima riječima kako misli da su ovdje 
kolegijalno prisutni i trebaju se međusobno poštovati i izvršiti svoje obveze.  

Pita Gradski ured za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, 
komunalne poslove i promet i Podružnicu Zagrebački električni tramvaj u vezi s uvođenjem 
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minibusa na potezu Kvaternikov trg, Domjanićeva, Voćarska, Grškovićeva, Kaptol s 
međustanicama po optimalnom rasporedu za potrebe pretežno starijih stanovnika 
Domjanićeve, Voćarske, Babunićeve, Lobmayerovih stuba, Čačkovićeve, Mikulićeve, dijela 
Šalate, Mesićeve, Voćarskog naselja, Posilovićeve do Bijeničke i Ružičnjaka. Podsjeća da je 
to predložio na 23. sjednici Gradske skupštine Grada Zagreba 13. rujna 2007. U odgovoru 
Zagrebačkog električnog tramvaja je navedeno da će, sukladno planu nabave autobusa, 
isporuka biti realizirana do kraja sljedeće godine što bi značilo do kraja 2008. godine. 

Pita u kojoj je fazi realizacija tog obećanja i može li njegova realizacija biti božićna i 
novogodišnja čestitka građanima navedenog područja. 

 Gospodin Ivan Tolić, član Uprave Zagrebačkog holdinga, d.o.o. i voditelj Podružnice 
ZET-a, odgovara da će prije Božića i Nove godine ispuniti obećanje koje su dali i pisanim 
putem. Miniautobusi će doći početkom 12. mjeseca i prije Božića će početi voziti. 
 
 Gospodin Antun Mateš najprije navodi da je sinoć imao nekoliko poziva kasno 
navečer a ujutro još više SMS poruka. Dvije grupe građana su ga tražile da u njihovo ime 
iznese prijedlog da se Gradska skupština očituje o jučerašnjem medijskom istupu moralne 
vertikale s Pantovčaka o oportunosti štednje prema braniteljima, ne samo ovoga grada već 
cijele Hrvatske. Ono što ga se posebno dojmilo je izjava grupe roditelja čija su djeca poginula, 
koji su rekli da je njihovo dijete poginulo, da nemaju što pokopati jer ga je granata raznijela, 
prazan lijes, samo su pucnjevi ostali. Oni se osjećaju duboko poniženi pa pitaju je li doista 
život njihovog djeteta vrijedi samo jedan plotun metaka. Tražili su da, ako treba štedjeti, neka 
se štedi na putovanjima Budimira Lončara koji je razoružavao Hrvatsku tako da su njihova 
djeca pogibala. Ne traži odgovor već da se Gradska skupština očituje o ovom problemu.  

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
konstatira da gradski zastupnik nije zatražio odgovor.  

Na upadicu gospodina Pere Kovačevića iz klupe odgovara da zna kako se prijedlozi za 
raspravu u Skupštini predlažu. Na njegov zahtjev da dobije riječ zbog povrede Poslovnika 
odgovara da se ne radi o tome i ne daje mu riječ. 

 

Gospodin Jozo Radoš pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana Bandića, 
gospodina Slavka Kojića, člana Gradskog poglavarstva i pročelnika Gradskog ureda za 
financije, odnosno gospodina Davora Jelavića, člana Gradskog poglavarstva i pročelnika 
Gradskog ureda za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, 
komunalne poslove i promet koliko je do sada ukupno sklopljeno ugovora o prethodnom 
financiranju i kolika je ukupna financijska obveza koju je preuzeo Grad Zagreb, koliko je 
zaključaka o novim ugovorima donijeto i koliko će to opteretiti Proračun Grada Zagreba 
 Nedavno je nekoliko uvaženih svjetskih institucija, revizorskih kuća i financijskih 
ustanova smanjilo kreditni rejting Grada Zagreba i njegovog Holdinga zbog toga što je 
zaduženje samog Holdinga doseglo 930 milijuna €. Međutim, zaduženje i Holdinga i Grada se 
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nastavlja. Nedavno je doneseno osam odluka o javno-privatnom partnerstvu i o kvazi javno-
privatnom partnerstvu koje su teške nekoliko stotina milijuna €. 

U proračunu za ovu godinu, u izmjenama i dopunama plana za gradnju objekata 
komunalne infrastrukture prvi put se pojavljuje stavka ugovori o prethodnom financiranju 
koja je teška 125 milijuna kuna. Gradsko poglavarstvo je na svojoj nedavnoj sjednici donijelo 
zaključak o 19 ugovora koji se trebaju sklopiti o prethodnom financiranju. Iz tih ugovora nije 
jasno kolika će biti njihova težina. Radi se o jednom novom obliku zaduživanja Grada 
Zagreba. 

 Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara na pitanje. Grad 
Zagreb je prije tri godine na bazi ugovora o pretfinanciranju imao odredbu da onima koji su 
investirali vrati novac u roku od godinu dana. Onda su tu odredbu promijenili na tri, odnosno 
na pet godina. Stavka o kojoj je govorio gradski zastupnik je posljedica jer stiže naplata. To 
nije na štetu već u korist Grada. Gradski zastupnik će dobiti odgovor u pisanom obliku.  

Kreditni rejting je osjetljiva tema. Imali su razgovore u Vladi i s ministrom financija pa 
će gradski zastupnik dobiti odgovor u pisanom obliku od gospodina Slavka Kojića, člana 
Gradskog poglavarstva i pročelnika Gradskog ureda za financije. Napominje da kreditni 
rejting grada nažalost ne može biti bolji od državnog i nije lošiji nego što je bio. Svaki ugovor 
o pretfinanciranju ima svoje ime i prezime da ne bi ispalo nešto netransparentno. Precizne 
podatke o tim ugovorima da će gospodin Davor Jelavić, član Gradskog poglavarstva i 
pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, 
graditeljstvo, komunalne poslove i promet. 

Gospodin Jozo Radoš traži daljnje objašnjenje o dosad sklopljenim ugovorima o 
pretfinanciranju i izgradnji komunalne infrastrukture, s kojim tvrtkama, financijskim 
podacima i koliko oni opterećuju Grad Zagreb. Ako ugovori nisu sklopljeni, moli u pisanom 
obliku približnu procjenu novih obveza Grada temeljem novih ugovora o pretfinanciranju.  

 Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić dopunjuje odgovor. Govorio je 
o kreditnom rejtingu Grada a ne Zagrebačkog holdinga, d.o.o., jer Holding je u 100 % 
vlasništvu Grada, a Grad dijeli sudbinu kreditnog rejtinga države. Iz tih kola ne može pobjeći 
i kad bi htio. Rekao je da će gospodin Davor Jelavić, član Gradskog poglavarstva i pročelnik 
Gradskog ureda za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, 
komunalne poslove i promet dati odgovor u pisanom obliku o ugovorima o pretfinanciranju u 
narednoj godini za sljedećih tri i pet godina.  
 
 Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
konstatira da su ovime iscrpljena pitanja i prijedlozi. 
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1. Prijedlog zaključka o primanju na znanje ostavke potpredsjednika Gradske 

skupštine Grada Zagreba 
 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja 

 
Gospođa Mirjana Keleminec, predsjednica Odbora za izbor i imenovanja, obrazlaže 

Prijedlog. 
 
Gradska skupština većinom glasova (26 "za" i 2 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o primanju na znanje ostavke potpredsjednika Gradske skupštine Grada Zagreba, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 
2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Zagreba za 2008. te 

prijedlozi izmjena i dopuna: 
- Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i naobrazbi te skrbi o djeci 

predškolske dobi Grada Zagreba za 2008. 
- Programa javnih potreba učeničkog i studentskog standarda, te sredstava za 

pomoć djeci zagrebačkih branitelja poginulih ili nestalih u Domovinskom 
ratu za 2008.  

- Programa javnih potreba u osnovnom školstvu Grada Zagreba za 2008.  
- Programa javnih potreba u srednjem školstvu Grada Zagreba za 2008.  
- Programa javnih potreba u kulturi Grada Zagreba za 2008. 
- Programa radova kapitalnih ulaganja u objekte društvenih djelatnosti u 

Gradu Zagrebu u 2008. 
- Programa radova u djelatnosti gospodarenja vodama, prometa i komunalnog 

gospodarstva u 2008. 
 
Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 
 
Prijedlog su razmotrili Odbor za financije, matično radno tijelo i nadležna radna tijela 
- Odbor za gospodarski razvoj, 
- Odbor za komunalno gospodarstvo, 
- Odbor za prostorno uređenje, 
- Odbor za zaštitu okoliša, 
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- Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu, 
- Odbor za zdravstvo, 
- Odbor za socijalnu skrb, 
- Odbor za obrazovanje i šport, 
- Odbor za kulturu, 
- Odbor za mladež, 
- Odbor za mjesnu samoupravu, 
- Odbor za nacionalne manjine, 
- Povjerenstvo za ravnopravnost spolova i 
- Savjet mladih Grada Zagreba, savjetodavno tijelo. 
 
Izvješću matičnoga radnog tijela priložena su izvješća nadležnih radnih tijela. 
 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na prijedloge s osnove njihove 

usklađenosti s propisima. 
 
Izvješća radnih tijela gradski su zastupnici primili. 
 
Gospodin Slavko Kojić, član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za 

financije, obrazlaže Prijedlog. 
 
Predsjednica Gradske skupštine grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

predlaže da se o prijedlozima zajedno raspravlja. 
 
U raspravi sudjeluju: Stipe Tojčić (u ime Kluba nezavisnih gradskih zastupnika) i Jozo 

Radoš (u ime Kluba gradskih zastupnika HNS-a).  
 
Gospodin Slavko Kojić, član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za 

financije, odgovara na pitanja iz rasprave. 
 
U raspravi sudjeluju: Petar Kuzele (u ime Kluba gradskih zastupnika HSU-a), Danira 

Bilić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a i HSLS-a), Jurica Meić (replika), Danira Bilić 
(neslaganje s replikom), Morana Paliković Gruden i Pero Kovačević.  

 
Gospodin Slavko Kojić, član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za 

financije, u ime predlagatelja, odgovara na pitanja iz rasprave i daje završnu riječ. 
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Gradska skupština većinom glasova (28 "za", 8 "protiv" i 1 "suzdržan") donosi 
 

ODLUKU 
o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Zagreba za 2008., 

 
u predloženom tekstu. 
Odluka se prilaže zapisniku. 
 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
predlaže da se o prijedlozima programa zajedno glasuje. 

 
Gradska skupština većinom glasova (29 "za" i 8 "protiv") prihvaća prijedlog da se 

zajedno glasuje o prijedlozima. 
 

Gradska skupština većinom glasova (29 "za", 10 "protiv" i 1 "suzdržan") donosi 
 

IZMJENE I DOPUNE 
Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i naobrazbi te skrbi o djeci 

predškolske dobi Grada Zagreba za 2008., 
 
u predloženom tekstu. 
Izmjene i dopune se prilažu zapisniku. 
 

IZMJENE I DOPUNE 
Programa javnih potreba učeničkog i studentskog standarda, te sredstava za pomoć 

djeci zagrebačkih branitelja poginulih ili nestalih u Domovinskom ratu za 2008., 
 
u predloženom tekstu. 
Izmjene i dopune se prilažu zapisniku. 

 
IZMJENE I DOPUNE 

Programa javnih potreba u osnovnom školstvu Grada Zagreba za 2008., 
 
u predloženom tekstu. 
Izmjene i dopune se prilažu zapisniku. 
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IZMJENE I DOPUNE 

Programa javnih potreba u srednjem školstvu Grada Zagreba za 2008., 
 
u predloženom tekstu. 
Izmjene i dopune se prilažu zapisniku. 

 
IZMJENE I DOPUNE 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Zagreba za 2008., 
u predloženom tekstu. 
Izmjene i dopune se prilažu zapisniku. 
 

IZMJENE I DOPUNE 
Programa radova kapitalnih ulaganja u objekte društvenih djelatnosti u Gradu 

Zagrebu u 2008., 
 
u predloženom tekstu. 
Izmjene i dopune se prilažu zapisniku. 

 
IZMJENE I DOPUNE 

Programa radova u djelatnosti gospodarenja vodama, prometa i komunalnog 
gospodarstva u 2008., 

 
u predloženom tekstu. 
Izmjene i dopune se prilažu zapisniku. 
 
 
3. Prijedlog Proračuna Grada Zagreba za 2009. 

Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Zagreba za 2009.  
Prijedlog projekcije Proračuna Grada Zagreba za razdoblje 2010. - 2011, te 
prijedlozi programa po djelatnostima: 
- Prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju i naobrazbi te skrbi o 

djeci predškolske dobi Grada Zagreba za 2009. 
- Prijedlog programa javnih potreba u osnovnom školstvu Grada Zagreba za 2009.  
- Prijedlog programa javnih potreba u srednjem školstvu Grada Zagreba za 2009.  
- Prijedlog programa javnih potreba učeničkog i studentskog standarda, te 

sredstava za pomoć djeci zagrebačkih branitelja poginulih ili nestalih u 
Domovinskom ratu za 2009.  

- Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Zagreba za 2009. 
- Prijedlog programa javnih potreba u športu Grada Zagreba za 2009. 



 27 

- Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Zagreba za 2009. 
- Prijedlog programa promicanja zdravlja i prevencije bolesti od interesa za Grad 

Zagreb za 2009. 
- Program socijalnog i humanitarnog značenja za unapređivanje kvalitete života 

osoba s invaliditetom za 2009. 
- Prijedlog programa socijalnog značenja za 2009. 
- Prijedlog programa socijalnog i humanitarnog značenja za branitelje iz 

Domovinskog rata i njihove obitelji, borce II. svjetskog rata i civilne invalide rata 
za 2009. 

- Prijedlog programa radova kapitalnih ulaganja u objekte društvenih djelatnosti 
u Gradu Zagrebu u 2009. 

- Prijedlog programa radova u djelatnosti gospodarenja vodama, prometa i 
komunalnog gospodarstva u Gradu Zagrebu za 2009. 

 prvo čitanje - prethodna rasprava 
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 
 

Budući da se postupak donošenja proračuna provodi u dva čitanja danas Gradska 
skupština ima prvo čitanje koje obuhvaća prethodnu raspravu o Prijedlogu Proračuna Grada 
Zagreba za 200., Prijedlogu odluke o izvršavanju Proračuna Grada Zagreba za 2009., 
Prijedlogu projekcije Proračuna Grada Zagreba za razdoblje 2010. - 2011., prijedlozima 
programa po djelatnostima i o Izvješću Odbora za financije. 

 
Prijedloge su razmotrili Odbor za financije, kao matično radno tijelo i nadležna radna 

tijela: 
- Odbor za gospodarski razvoj, 
- Odbor za komunalno gospodarstvo, 
- Odbor za prostorno uređenje, 
- Odbor za zaštitu okoliša, 
- Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu, 
- Odbor za zdravstvo, 
- Odbor za socijalnu skrb, 
- Odbor za obrazovanje i šport, 
- Odbor za kulturu, 
- Odbor za mladež, 
- Odbor za međugradsku i međunarodnu suradnju, 
- Odbor za mjesnu samoupravu, 
- Odbor za nacionalne manjine, 
- Povjerenstvo za ravnopravnost spolova i  
- Savjet mladih Grada Zagreba, savjetodavno tijelo. 
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Odbor za financije podnio je izvješće koje sadrži njegovo stajalište o primjedbama, 

prijedlozima, postavljenim pitanjima te traženim podacima nadležnih radnih tijela. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela su priložena. 
 
Odbor je utvrdio Prijedlog zaključka o prethodnoj raspravi, koji je gradskim 

zastupnicima dostavljen. 
 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na prijedloge s osnove njihove 

usklađenosti s propisima i smatra da Gradska skupština može provesti prethodnu raspravu o 
navedenim prijedlozima. 

 
Izvješća radnih tijela gradski su zastupnici primili. 
 
Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić uzima riječ u ime predlagatelja. 
 
Gospodin Slavko Kojić, član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za 

financije, obrazlaže Prijedlog Proračuna Grada Zagreba za 2009., Prijedlog odluke o 
izvršavanju proračuna i Prijedlog projekcije proračuna. 

 
U raspravi sudjeluju: Vesna Majher (u ime Kluba gradskih zastupnika SDP-a) i Danira 

Bilić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a i HSLS-a). 
 

Ovim dijelom sjednice predsjedava potpredsjednik Gradske skupštine Grada Zagreba 
mr.sc. Berislav Radić, dr.med. 

 
U daljnjoj raspravi sudjeluju: mr.sc. Miroslav Rožić (u ime Kluba zagrebačkih 

zastupnika), Iva Prpić (ispravak netočnog navoda), mr.sc. Miroslav Rožić (neslaganje s 
ispravkom netočnog navoda) i Jozo Radoš (u ime Kluba gradskih zastupnika HNS-a). 

 
Ovim dijelom sjednice predsjedava predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba 

gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac. 
 

U daljnjoj raspravi sudjeluju: Pero Kovačević, Žarko Delač (u ime Kluba gradskih 
zastupnika HSS-a), mr.sc. Josip Kereta, Morana Paliković Gruden, Asja Bebić, Margareta 
Mađerić, Luka Šimurina, Stipe Tojčić, Tomislav Babić, Ivica Miočić Stošić, Stipe Tojčić 
(replika), Ivica Miočić Stošić (neslaganje s replikom), Davor Bernardić, Danira Bilić 
(ispravak netočnog navoda), Davor Bernardić (neslaganje s ispravkom netočnog navoda) i 
Jurica Meić. 



 29 

 
Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić, u ime predlagatelja, odgovara 

na pitanja, primjedbe i prijedloge iz rasprave i daje završnu riječ. 
 

Gradska skupština većinom glasova (33 "za" i 13 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj raspravi, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac daje 
stanku za ručak. 
 

Nakon stanke Gradska skupština Grada Zagreba nastavlja s radom. 
 
 
4. a) Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Grada Zagreba u 2008. 
b) Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Zagreba u 2008. 
 
Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 
 
Prijedloge su razmotrili Odbor za komunalno gospodarstvo, matično radno tijelo i 

nadležna radna tijela, 
- Odbor za mjesnu samoupravu, 
- Odbor za prostorno uređenje, 
- Odbor za zaštitu okoliša, 
- Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu i 
- Odbor za mjesnu samoupravu. 
 
Izvješću matičnoga radnog tijela priložena su izvješća nadležnih radnih tijela. 
 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na prijedloge s osnove njihove 

usklađenosti s propisima. 
 
Izvješća radnih tijela gradski su zastupnici primili. 
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Gospodin Davor Jelavić, član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za 

prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i 
promet, obrazlaže prijedloge. 
 

Predsjednica Gradske skupštine grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
predlaže da se o prijedlozima zajedno raspravlja. 
 

U raspravi sudjeluju: Stipe Tojčić (u ime Kluba zagrebačkih zastupnika), Pero 
Kovačević i Tomislav Babić.  

 
Gospodin Davor Jelavić, član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za 

prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i 
promet, u ime predlagatelja, odgovara na pitanja iz rasprave i daje završnu riječ. 

 
ad. a) Gradska skupština većinom glasova (27 "za" i 11 "protiv") donosi 
 

IZMJENE I DOPUNE 
Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada 

Zagreba u 2008., 
 
u predloženom tekstu. 
Izmjene i dopune se prilažu zapisniku. 
 

ad. b) Gradska skupština većinom glasova (27 "za" i 10 "protiv") donosi 
 

IZMJENE I DOPUNE 
Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Zagreba u 2007., 

 
u predloženom tekstu. 
Izmjene se prilažu zapisniku. 
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5. Izvješće o stanju imovine Grada Zagreba 2005 .- 2007. 
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. Materijalu je priložen Prijedlog 
zaključka. 

 
Izvješće su razmotrili:  
- Odbor za financije, matično radno tijelo i nadležna radna tijela 
- Odbor za gospodarski razvoj, 
- Odbor za komunalno gospodarstvo, 
- Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu, 
- Odbor za zdravstvo, 
- Odbor za socijalnu skrb, 
- Odbor za obrazovanje i šport, 
- Odbor za kulturu, 
- Odbor za mladež i  
- Odbor za mjesnu samoupravu. 
 
Izvješću matičnoga radnog tijela priložena su izvješća nadležnih radnih tijela. 
 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na izvješće s osnove njegove 

usklađenosti s propisima. 
 
Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
 
Gospođa Ninoslava Zeković, pročelnica Gradskog ureda za imovinsko-pravne poslove 

i imovinu Grada, u ime predlagatelja, obrazlaže Izvješće. 
 
U raspravi sudjeluju: Pero Kovačević (u ime Kluba zagrebačkih zastupnika), 

Margareta Mađerić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a i HSLS-a), Morana Paliković 
Gruden (u ime Kluba gradskih zastupnika HNS-a), dr.sc. Pavel Kobler, dr.stom. (replika), 
Morana Paliković Gruden (neslaganje s replikom), Ivana Mlinar Horvat, Dan Špicer, Ivica 
Perković, Jozo Radoš, Jurica Meić i Zdravko Juć. 

 
Gospođa Ninoslava Zeković, pročelnicu Gradskog ureda za imovinsko-pravne poslove 

i imovinu Grada, u ime predlagatelja, odgovara na pitanja iz rasprave i daje završnu riječ. 
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Gradska skupština većinom glasova (34 "za" i 1 "suzdržan") donosi 
 

ZAKLJUČAK, 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 
6. Prijedlog odluke o osnivanju Partnerskog vijeća Grada Zagreba 
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 
 
Gospođa Jadranka Veselić Bruvo, pročelnica Gradskog ureda za strategijsko 

planiranje i razvoj Grada, u ime predlagatelja, obrazlaže Prijedlog. 
 
Gradska skupština jednoglasno (33 "za") donosi 
 

ODLUKU 
o osnivanju Partnerskog vijeća Grada Zagreba, 

 
u predloženom tekstu. 
Odluka se prilaže zapisniku. 

 
 

7. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Ugovora o osnivanju Zagrebačkog centra za 
nezavisnu kulturu i mlade 

 
Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba 
 
Prijedlog su razmotrili: 
Odbor za mladež, matično radno tijelo i nadležna radna tijela 
- Odbor za kulturu , 
- Odbor za mjesnu samoupravu te 
- Savjet mladih Grada Zagreba, savjetodavno tijelo. 
 
Izvješću matičnoga radnog tijela priložena su izvješća nadležnih radnih tijela. 
 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 

usklađenosti s propisima. 
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Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
 
Gospođa Jelena Pavičić Vukičević, pročelnica Gradskog ureda za obrazovanje, kulturu 

i šport, u ime predlagatelja, obrazlaže Prijedlog. 
 
Gospodin dr.sc. Ivo Josipović, predsjednik Odbora za kulturu, obrazlaže Izvješće 

Odbora. 
 
U raspravi sudjeluju: Margareta Mađerić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a i 

HSLS-a), Jurica Meić, Margareta Mađerić (replika) i Jurica Meić (neslaganje s replikom). 
 
Gradska skupština jednoglasno (31 " za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Ugovora o osnivanju Zagrebačkog centra za nezavisnu kulturu i mlade, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

8. Prijedlog zaključka o pristupanju Grada Zagreba udruzi "Énergie-Citeś" 
 
Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 
 
Prijedlog je razmotrio Odbor za međugradsku i međunarodnu suradnju, matično radno 

tijelo i nadležno radno tijelo Odbor za komunalno gospodarstvo. 
 
Izvješću matičnoga radnog tijela priloženo je izvješće nadležnog radnog tijela. 
 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 

usklađenosti s propisima. 
 
Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
 
Gospodin Marijan Maras, pročelnik Ureda gradonačelnika, u ime predlagatelja, 

obrazlaže Prijedlog. 
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Gradska skupština jednoglasno (30 " za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o pristupanju Grada Zagreba udruzi "Énergie-Citeś" 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 
9. Prijedlog zaključka o izmjenama Zaključka o privatizaciji Trgovačkog društva 

Vodoprivreda Zagreb d.d. 
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 
 
Prijedlog su razmotrili: 
Odbor za financije, matično radno tijelo i nadležna radna tijela 
- Odbor za gospodarski razvoj, 
- Odbor za komunalno gospodarstvo i 
- Odbor za mjesnu samoupravu. 
 
Izvješću matičnoga radnog tijela priložena su izvješća nadležnih radnih tijela. 
 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 

usklađenosti s propisima. 
 
Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
 
Gospodin mr.sc. Ladislav Prežigalo, član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog 

ureda za gospodarstvo, u ime predlagatelja, obrazlaže Prijedlog. 
 
U raspravi sudjeluju: Danira Bilić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a i  

HSLS-a), Jurica Meić i Ivica Perković. 
 

Gospodin mr.sc. Ladislav Prežigalo, član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog 
ureda za gospodarstvo, u ime predlagatelja, odgovara na pitanja iz rasprave i daje završnu 
riječ. 
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Gradska skupština većinom glasova (31 " za" i 3 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o izmjenama Zaključka o privatizaciji Trgovačkog društva Vodoprivreda Zagreb d.d., 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

10. Prijedlog odluke o proširivanju djelatnosti Doma zdravlja željezničara 
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba 
 
Prijedlog je razmotrio Odbor za zdravstvo, matično radno tijelo i nadležno radno tijelo 

Odbor za mjesnu samoupravu. 
 
Izvješću matičnoga radnog tijela priloženo je izvješće nadležnog radnog tijela. 
 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 

usklađenosti s propisima. 
 
Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
 
Gradska skupština jednoglasno (33 "glasa za") donosi 
 

ODLUKU 
o proširivanju djelatnosti Doma zdravlja željezničara, 

 
u predloženom tekstu. 
Odluka se prilaže zapisniku. 

 
 

11. Izvješća o radu radnih tijela Gradske skupštine za razdoblje od 1. listopada 2007. do 
1. listopada 2008. s prijedlozima zaključaka o prihvaćanju izvješća o radu, i to: 

- Mandatnog povjerenstva 
- Odbora za izbor i imenovanja  
- Odbora za Statut, Poslovnik i propise  
- Odbora za imenovanje naselja, ulica i trgova  
- Odbora za gospodarski razvoj  
- Odbora za financije  
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- Odbora za komunalno gospodarstvo  
- Odbora za prostorno uređenje  
- Odbora za zaštitu okoliša  
- Odbora za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu  
- Odbora za zdravstvo  
- Odbora za socijalnu skrb  
- Odbora za obrazovanje i šport  
- Odbora za kulturu  
- Odbora za mladež  
- Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju  
- Odbora za mjesnu samoupravu  
- Odbora za predstavke i pritužbe  
- Odbora za nacionalne manjine  
- Odbora Gradske skupštine Grada Zagreba za javna priznanja  
- Povjerenstva za ravnopravnost spolova  
- Povjerenstva za Grada Zagreba za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 
- Povjerenstva za spomenike, spomen-ploče i slične predmete 
- Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata 
- Eko-stožera Grada Zagreba  
- Izvješće o stanju ljudskih prava na području Grada Zagreba i informacija o 

aktivnostima Gradske koordinacije za ljudska prava  
 

Predlagatelji su radna tijela. 
 
U raspravi sudjeluje Joško Morić. 
 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

predlaže da se o izvješćima zajedno raspravlja. 
 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

predlaže da se zajedno glasuje o predloženim zaključcima. 
 
Gradska skupština većinom glasova (32 "za" i 1 "protiv") prihvaća da se zajedno 

glasuje o predloženim zaključcima. 
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Gradska skupština većinom glasova (29 "za", 1 "protiv" i 1 "suzdržan") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Mandatnog povjerenstva, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za izbor i imenovanja, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za Statut, Poslovnik i propise, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za imenovanje naselja, ulica i trgova, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za gospodarski razvoj, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za financije, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za komunalno gospodarstvo, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za prostorno uređenje, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za zaštitu okoliša, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za zdravstvo, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za socijalnu skrb, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za obrazovanje i šport, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za kulturu, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za mladež, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za mjesnu samoupravu, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za predstavke i pritužbe, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora za nacionalne manjine, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Odbora Gradske skupštine za javna priznanja, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za ravnopravnost spolova, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih 

nepogoda, 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za spomenike, 

spomen-ploče i slične predmete, 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata, 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Eko-stožera Grada Zagreba, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o stanju ljudskih prava na području Grada Zagreba i 

informacija o aktivnostima Gradske koordinacije za ljudska prava, 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 
12. Prijedlog zaključka o izradi i donošenju provedbenog akcijskog plana za 

preveniranje, suzbijanje, otkrivanje i borbu protiv korupcije u Gradu Zagrebu 
 
Predlagatelj je gradski zastupnik gospodin Pero Kovačević. 
 
Gradsko poglavarstvo očitovalo se o Prijedlogu.  
 
Zaključak ste primili. 
 
Prijedlog je razmotrio Odbor za financije, matično radno tijelo.  
 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 

usklađenosti s propisima. 
 

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
 
Gradski zastupnik gospodin Pero Kovačević, obrazlaže Prijedlog. 
 
Gospodin Ivo Jelušić, zamjenik Gradonačelnika Grada Zagreba obrazlaže Zaključak 

Gradskog poglavarstva.  
 
U raspravi sudjeluju: Ivica Perković i Joško Morić. 
 
Gospodin Ivo Jelušić, zamjenik Gradonačelnika Grada Zagreba u ime Gradskog 

poglavarstva uzima riječ. 
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U raspravi sudjeluju: Stipe Tojčić (u ime Kluba zagrebačkih zastupnika) i dr.sc. Pavel 
Kobler, dr.med. (replika). 

 
Gradski zastupnik gospodin Pero Kovačević povlači Prijedlog zaključka što ga je 

podnio i predlaže novi zaključak u kojem će biti naznačeno da će Gradska skupština na idućoj 
sjednici izabrati predsjednika i članove Odbora za kontrolu koji će zajedno s Gradskim 
kontrolnim uredom predložiti akcijski plan za preveniranje, suzbijanje, otkrivanje i borbu 
protiv korupcije i uputiti ga Gradskoj skupštini na donošenje. 

 
Gospodin Ivo Jelušić, zamjenik Gradonačelnika Grada Zagreba i član Gradskog 

poglavarstva, u ime Gradskog poglavarstva, podržava novi Prijedlog zaključka što ga je 
predložio gradski zastupnik gospodin Pero Kovačević. 

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

stavlja na glasovanje Prijedlog zaključka, kako ga je usmeno predložio gospodin Pero 
Kovačević. 

 
Gradska skupština jednoglasno (34 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK, 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilažu zapisniku. 

 
 

Ovim dijelom sjednice predsjedava potpredsjednik Gradske skupštine Grada Zagreba 
mr.sc. Berislav Radić, dr.med. 

 
 

13. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnatelja Centra za kulturu "Trešnjevka" 
 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 
 
Prijedlog je razmotrio Odbor za kulturu, nadležno radno tijelo. 
 
Izvješće Odbora su gradski zastupnici primili. 
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Gradska skupština jednoglasno donosi 
 

RJEŠENJE 
o imenovanju ravnatelja Centra za kulturu "Trešnjevka", 

 
u predloženom tekstu. 
Rješenje se prilažu zapisniku. 
 
 
14. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnatelja Kulturnog centra "Peščenica" 

 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 
 
Prijedlog je razmotrio Odbor za kulturu, nadležno radno tijelo. 
 
Izvješće Odbora su gradski zastupnici primili. 
 
Gradska skupština jednoglasno (32 "za") donosi 
 

RJEŠENJE 
o imenovanju ravnatelja Kulturnog centra "Peščenica", 

 
u predloženom tekstu. 
Rješenje se prilažu zapisniku. 

 
 

15. a) Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za gospodarski razvoj 
b) Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za predstavke i pritužbe 
c) Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju člana Povjerenstva za 

ravnopravnost spolova 
d) Prijedlog zaključka o imenovanju članova Povjerenstva za dodjelu Stipendije 

Grada Zagreba 
 

Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 
 
Potpredsjednik Gradske skupštine Grada Zagreba gospodin mr.sc. Berislav Radić, 

dr.med. predlaže da se o prijedlozima zajedno raspravlja. 
 
Potpredsjednik predlaže da se o prijedlozima zajedno glasuje. 
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Gradska skupština jednoglasno (32 "za") prihvaća da se zajedno glasuje o 
prijedlozima. 
 

Gradska skupština jednoglasno (35 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i izboru člana Odbora za gospodarski razvoj, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o razrješenju i imenovanju člana Povjerenstva za predstavke i pritužbe, 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o razrješenju i imenovanju člana Povjerenstva za ravnopravnost spolova, 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o imenovanju članova Povjerenstva za dodjelu Stipendije Grada Zagreba, 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
Potpredsjednik Gradske skupštine Grada Zagreba gospodin mr.sc. Berislav Radić, 

dr.med zahvaljuje gospodinu Stipi Čoriću na obnašanju dužnosti člana Odbora za gospodarski 
razvoj i Odbora za predstavke i pritužbe, gospođi Vesni Brezić i gospodinu Žarku Delaču 
zahvaljuje na obnašanju dužnosti i želi im uspješan rad na novim dužnostima u radnim 
tijelima. Gospodinu Siniši Šukundi čestita na izboru za člana radnih tijela i želi mu uspješan 
rad, a gospođi Mariji Slišković zahvaljuje na radu u Povjerenstvu za ravnopravnost spolova. 
Gospođi Mariji Štefanac čestita na izboru u to povjerenstvo te čestita članovima Povjerenstva 
za dodjelu Stipendije Grada Zagreba na ponovnom imenovanju. 
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16. Prijedlog zaključka o imenovanju predsjednice i članova/članica Službeničkog suda 
u Gradu Zagrebu 

 
Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 
 
Gradska skupština jednoglasno (32 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o imenovanju predsjednice i članova/članica Službeničkog suda u Gradu Zagrebu, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

17. Prijedlog zaključka o imenovanju ulice i puta 
 
Predlagatelj je Odbor za imenovanje naselja, ulica i trgova. 

 
Gradska skupština većinom glasova (32 "za" i 1 "suzdržan") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o imenovanju ulice i puta, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

18.  Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta II. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta V. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta VII. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta X. Gimnazije 
"Ivan Supek" 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XVI. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Klasične 
gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta I. tehničke 
škole Tesla 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Prve 
ekonomske škole 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Hotelijersko - 
turističke škole u Zagrebu 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Upravne i 
birotehničke škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Željezničke 
tehničke škole u Zagrebu 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole 
primijenjene umjetnosti i dizajna 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbene škole 
Vatroslava Lisinskog 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole 
suvremenog plesa Ane Maletić 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbene škole 
Pavla Markovca 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Birotehnike 
Centra za dopisno obrazovanje 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Ivana Mažuranića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Ante Brune Bušića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Doma učenika 
srednjih škola Antun Gustav Matoš 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma "Hrvatski učiteljski konvikt" 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Gornjogradske 
gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Gimnazije 
Tituša Brezovačkog 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XVIII. 
gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Zdravstvenog 
učilišta 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za 
medicinske sestre Mlinarska 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbenog 
učilišta Elly Bašić 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbene škole 
Blagoja Berse 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za 
klasični balet 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Marije Jambrišak 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XI. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Strojarske 
tehničke škole Fausta Vrančića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Prirodoslovne 
škole Vladimira Preloga 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Industrijske 
strojarske škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Franje Bučara 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Luke Botića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XV. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Treće 
ekonomske škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Trgovačke 
škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma "Dora Pejačević" 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta III. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Tehničke škole 
Ruđera Boškovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Poštanske i 
telekomunikacijske škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za 
cestovni promet 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Grafičke škole 
u Zagrebu 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbene škole 
Zlatka Balokovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Maksimir 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta I. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta IV. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XIII. gimnazije 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Graditeljske 
tehničke škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Geodetske 
tehničke škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Obrtničke i 
industrijske graditeljske škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Ugostiteljsko - 
turističkog učilišta 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma graditeljskih struka 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta IX. gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Strojarske 
tehničke škole Frana Bošnjakovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta 
Elektrotehničke škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Druge 
ekonomske škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Drvodjeljske 
škole Zagreb 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta 
Elektrostrojarske obrtničke škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Obrtničke 
škole za osobne usluge 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Srednje škole - 
Centra za odgoj i obrazovanje  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Selska 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Športske 
gimnazije 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za tekstil, 
kožu i dizajn 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za 
montažu instalacija i metalnih konstrukcija 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za 
primalje 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za 
medicinske sestre Vinogradska 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XII. gimnazije 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Poljoprivredne 
škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Veterinarske 
škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Prehrambeno - 
tehnološke škole 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog 
doma Tina Ujevića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Gimnazije 
Lucijana Vranjanina 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za 
medicinske sestre Vrapče 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Srednje škole 
Sesvete 
 
Predlagatelj je Odbor za Statut, Poslovnik i propise. 

 
Potpredsjednik Gradske skupštine Grada Zagreba gospodin mr.sc. Berislav Radić, 

dr.med. predlaže da se o prijedlozima zajedno raspravlja. 
 
Potpredsjednik predlaže da se o prijedlozima zajedno glasuje. 
 
Gradska skupština većinom glasova (31 "za" i 1 "protiv") prihvaća da se zajedno 

glasuje o prijedlozima. 
 

Gradska skupština većinom glasova (31 "za" i 1 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta II. gimnazije, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta V. gimnazije, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta VII. gimnazije, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta X. Gimnazije "Ivan Supek", 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XVI. gimnazije, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Klasične gimnazije, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta I. tehničke škole Tesla, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Prve ekonomske škole, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Hotelijersko - turističke škole u Zagrebu, 
 

u predloženom tekstu. 
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Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Upravne i birotehničke škole, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Željezničke tehničke škole u Zagrebu, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole primijenjene umjetnosti i dizajna, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbene škole Vatroslava Lisinskog, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole suvremenog plesa Ane Maletić, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbene škole Pavla Markovca, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Birotehnike Centra za dopisno 
obrazovanje, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog doma Ivana Mažuranića, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog doma Ante Brune Bušića, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Doma učenika srednjih škola Antun 
Gustav Matoš, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog doma "Hrvatski učiteljski 
konvikt", 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Gornjogradske gimnazije, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Gimnazije Tituša Brezovačkog, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XVIII. gimnazije, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Zdravstvenog učilišta, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za medicinske sestre Mlinarska, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbenog učilišta Elly Bašić, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbene škole Blagoja Berse, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za klasični balet, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog doma Marije Jambrišak, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XI. gimnazije, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Strojarske tehničke škole Fausta Vrančića, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Prirodoslovne škole Vladimira Preloga, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Industrijske strojarske škole, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog doma Franje Bučara, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog doma Luke Botića, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XV. gimnazije, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Treće ekonomske škole, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Trgovačke škole, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog doma "Dora Pejačević", 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta III. gimnazije, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Tehničke škole Ruđera Boškovića, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Poštanske i telekomunikacijske škole, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za cestovni promet, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Grafičke škole u Zagrebu, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Glazbene škole Zlatka Balokovića, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog doma Maksimir, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta I. gimnazije, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta IV. gimnazije, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XIII. gimnazije, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Graditeljske tehničke škole, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Geodetske tehničke škole, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Obrtničke i industrijske graditeljske škole, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Ugostiteljsko - turističkog učilišta, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog doma graditeljskih struka, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta IX. gimnazije, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Strojarske tehničke škole Frana 
Bošnjakovića, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Elektrotehničke škole, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Druge ekonomske škole, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Drvodjeljske škole Zagreb, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Elektrostrojarske obrtničke škole, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Obrtničke škole za osobne usluge, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Srednje škole - Centra za odgoj i 
obrazovanje, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog doma Selska, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Športske gimnazije, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za tekstil, kožu i dizajn, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za montažu instalacija i metalnih 
konstrukcija, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za primalje, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za medicinske sestre Vinogradska, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta XII. gimnazije, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Poljoprivredne škole, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Veterinarske škole, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Prehrambeno - tehnološke škole, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Učeničkog doma Tina Ujevića, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Gimnazije Lucijana Vranjanina, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Škole za medicinske sestre Vrapče, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Srednje škole Sesvete, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

19. Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju člana Upravnog vijeća Centra za 
kulturu i obrazovanje "Zagreb" 

 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 
 
Gradska skupština jednoglasno (31 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i imenovanju člana Upravnog vijeća Centra za kulturu i 

obrazovanje "Zagreb", 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

20. Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog odluke o imenovanju 
članova Upravnog vijeća Centra za rehabilitaciju Silver 

 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 
 
Gradska skupština jednoglasno (31 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog odluke o imenovanju članova Upravnog 

vijeća Centra za rehabilitaciju Silver, 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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Potpredsjednik Gradske skupštine Grada Zagreba gospodin mr.sc. Berislav Radić, 

dr.med. zaključuje 42. sjednicu u 17,25 sati. 
 
 
KLASA: 021-05/08-01/211 
URBROJ: 251-01-02-08-7 
Zagreb, 25. studenoga 2008. 
 

 
TAJNICA 

GRADSKE SKUPŠTINE 
 

Greta Augustinović Pavičić, dipl.iur. 

PREDSJEDNICA 
GRADSKE SKUPŠTINE 
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